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Afdeling Afd. 18 – Lindeparken 

Mødested/-dato 5. september 2022 

Referent Kirsten S. 

Mødedeltagere Anna P., Lisbeth L., Kirsten N., Vivi, Kirsten S. og Paw A. 

 

 
 

 Dagsorden Referat Aktion 

1. Godkendelse af dagsorden  

 

Nyt pkt. 8 – storcontainer i uge 42 
Dagsorden godkendt med det nye pkt. 

 

2. Konstituering 

 

KN foreslår, at vi fortsætter med de 
poster, vi har haft indtil nu. Det var der 
enighed om. 

 

3. Aktivitetsudvalget 

 

KN foreslog, at Vivi overtager den 
officielle forbindelse til 
aktivitetsudvalget. 

 

4. Orientering 

 

KN har klaget til driftskontoret over 
trappevasken, idet der er flere beboere, 
der har klaget til KN. Claus tager en snak 
med BH Rengøring. 
KN beder også Claus om at bestille en 
hovedrengøring af mødelokalet. 
På foranledning af Anna, er der kommet 
en låge op ved kældernedgangen i nr. 
26-28. 
 

 

5. Evaluering afdelingsmøde 29.8.22 
 

KN bød velkommen til Vivi som nyt 
bestyrelsesmedlem. 
Der var skuffende få deltagere til 
afdelingsmødet. Der var 18 lejemål ud af 
126 repræsenteret.  
Det var glædeligt, at der var 3 nye og 
unge beboere. 
Ingen bemærkninger til den skriftlige og 
mundtlige beretning. 
Budgettet blev godkendt med enkelte 
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spørgsmål. 
Forslag om brug af el-grill på altaner. Det 
blev nedstemt. 
Valg: KN blev genvalgt som formand, 
Anna blev genvalgt og Vivi nyvalgt til 
bestyrelsen, og Paw blev valgt som 
suppleant. 
Til slut var der en orientering om det 
kommende gårdprojekt. Flere af dem, 
der var mødt frem, var glade for 
forslaget. Alle input modtages gerne. 
Under eventuelt blev der spurgt til 
varmeandele, og om der kom et nyt 
madpakkehus på legepladsen. 
KN var ikke tilfreds med smørrebrødet og 
har påtalt det til Meny. 
 

6. Dørlås/dørtelefoner 

 

KN vil tage kontakt til Lupinvej igen for at 
høre, hvor langt de er i deres proces og 
lave en aftale med Lisa, så hele 
bestyrelsen kan komme over og se 
systemet. 
KN har bedt om at få hele tilbuddet 
tilsendt fra kontoret. 
Lisbeth vil gerne have dørtelefonerne til 
afstemning blandt alle beboerne, når vi 
når dertil. 
 

 

7. Renovering gårdene 

 

KN har forsøgt at få kontakt til HP for at 
få samlet op på projektet, og hvordan 
gør vi for at komme videre. 
KN kontakter TRESS for at få sendt 
brochurer for legeredskaber.  
KN kontakter arkitekt Jacob Lahn, når KN 
har talt med HP.  
Vi vil gerne have projektet visualiseret 
med pæle og snore, så vi kan se, hvad 
det kommer til at fylde, og hvor meget 
det vil inddrage af de nuværende 
græsplæner. 
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8. Storcontainer uge 42 HP og KN har kommunikeret om 
container – skal vi have 1 eller 2? 
Ud fra mængden af affald sidst er der 
enighed om, at vi kun skal have 1. 
Skal vi også have cykelindsamling – ikke 
umiddelbart nødvendigt og nok ikke 1 x 
om året. 
KN tager en tur rundt i kældrene, og ud 
fra hvor meget der er, beslutter hun, 
hvad vi skal og giver HP besked. 

 

9. Eventuelt Motorcykler i nr. 34 er ikke fjernet, og 
aftalen er, at de står sæsonen ud.  
Paw spurgte til priser i vaskehuset og 
indeksering af priser set i lyset af de 
nuværende el-priser. 
Der var en snak om det stigende antal 
kassebiler, der er kommet til at holde på 
vores p-plads. Der er en vægtgrænse i 
forhold til vores Husorden. 
 

 

 
 


